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			Jsem Pavel Cahlík 

Jsem na značky!
		

				

				
				
					
			

		

				

				

				
				
								
				Měním firmy na značky. Chcete vybudovat nebo vylepšit značku a nevíte kde začít? Spolu to dáme! 

					

						

				

				
				
								
				Pomůžu rád každé značce*. 
Úspěšně jsem odkonzultoval, vytvořil, změnil nebo jinak zabral už ve 100+ značkách.
Provedu vás celým procesem a už na to nebudete nikdy sami. Teda pokud si to nebudete přát. 
					

						

				

						

					

		

								

					

		
				
							

							
							
					
			
							
						
				
					
			

		

				

				

				
				
								
				V marketingové hantýrce jsem brandový stratég, manažer značky, brand manager… Můžete mě brát i jako scrum mastera pro značku. A třeba grafici nebo copywriteři mi občas nemohou přijít na jméno. Proč? Protože kopu za značku – ne za vlastní ego. Pokud ale budete chtít jen (ne)hrajícího kapitána, tak taky není problém. 

Můj cíl je dát každé značce, co si zaslouží = #brandstrategy.

* Nepomáhám značkám, které úmyslně v lidech vzbuzují nezdravou závislost, uvádí lidí do dluhů, fungují jako pyramidové schéma a politikům. 
					

						

				

						

					

		

				
			
							
						
				
					
						
				
								
			

						
				
					
						Brandové strategie					
				

							

		

				

				

				
				
					
						
				
								
			

						
				
					
						Konzultace					
				

							

		

				

				

				
				
					
						
				
								
			

						
				
					
						Audity značky					
				

							

		

				

				

				
				
					
						
				
								
			

						
				
					
						Grafika značky					
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						Employer branding					
				

							

		

				

				

				
				
					
						
				
								
			

						
				
					
						Hledání jména					
				

							

		

				

				

						

					

		

								

					

		
				
						
							
					
			
							
						
				
					
			

		

				

				

				
				
								
				Pojďte si o tom nezávazně promluvit
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				Vy jste značku vybudovali a dotáhli až sem. Já na to chci navázat a pomoci vám zase o další krok dál. To platí i v případě, že začínáte.
Pojďme si promluvit o tom, jak prospět vaší značce.
					

						

				

				
				
					
			
						
						Nezávazná konzultace
		
					
		

				

				

				
				
								
				30 min, online
					

						

				

				
				
								
				Tlačítko vede na kalendář s volnými termíny pro konzultaci. 
					

						

				

						

					

		

								

					

		
				
				
					
			

		

				

				

						

					

		

								

					

		
				
						
							
					
			
							
						
				
								
				Proč se rozhodnout pro mě?
					

						

				

				
				
					
			

		

				

				

						

					

		

								

					

		
				
							

							
							
					
			
							
						
				
					
						
				
								
			

						
				
					
						10+ let zkušeností					
				

							

		

				

				

				
				
								
				Nechci říkat, že mě už nic nepřekvapí, ale už jsem toho viděl a odpracoval fakt hodně. Začínal jsem jako copywriter a dotáhl to na CMO velké skupiny značek. Vím, jaké je to pracovat s malým i velkým rozpočtem. 
					

						

				

						

					

		

				
			
							
						
				
					
						
				
								
			

						
				
					
						Lidskost					
				

							

		

				

				

				
				
								
				Dokážu mluvit složitě, ale i jednoduše. To neznamená, že něco vynechám nebo si myslím, že byste to nepochopili. Jen nepotřebuju marketingovej bullshit na to, abych vám dokázal svou zkušenost nebo pomohl.					

						

				

						

					

		

				
			
							
						
				
					
						
				
								
			

						
				
					
						Upřímnost					
				

							

		

				

				

				
				
								
				Říkám věci takový, jaký jsou. Nepřikrášluju situaci. To občas nemusí být úplně příjemný, ale šetří to čas a peníze. 
					

						

				

						

					

		

				
			
							
						
				
					
						
				
								
			

						
				
					
						Výsledky					
				

							

		

				

				

				
				
								
				Chci, aby značka vydělávala. Vím, co je pro to potřeba, a vím, že to něco stojí. Tak neplánuju zbytečný workshopy nebo analýzy. Zbytečný! Bez dat to totiž bude jen dojmologie. A vsadili byste svoje peníze na dobrej pocit? 
					

						

				

						

					

		

								

					

		
						
				
					
			

		

				

				

		
		
						
							
					
			
							
						
				
					
			

		

				

				

				
				
								
				Přijďte za mnou na kurz!
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				Z nuly na brand za jeden den!
					

						

				

				
				
								
				Praktický jednodenní průvodce budováním značky
					

						

				

				
				
								
				✼ Nastavíte si důkladně značku
✼ Dozvíte se, jak nastavit a vyhodocovat marketingový mix
✼ A jak si ulehčit práci s prací na značce.
					

						

				

				
				
					
			
						
						O tom chci vědět víc!
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				Simulace značky
					

						

				

				
				
								
				Série úkolů, která prověří vaše znalosti brand managementu
					

						

				

				
				
								
				✼ Praktické úkoly na fiktivní značce
✼ Dva dny plné brand managementu
✼ Trénink krizových situací, expanze, inovace a strategických rozhodnutí
					

						

				

				
				
					
			
						
						O tom chci vědět víc!
		
					
		

				

				

						

					

		

								

					

		
				
				
					
			

		

				

				

						

					

		

								

					

		
				
						
							
					
			
							
						
				
					
			

		

				

				

				
				
								
				Začtěte se do mých ebooků
					

						

				

				
				
								
				A dopřejte své značce nové myšlenky. 
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						Moje e-booky
		
					
		

				

				

				
				
					
			

		

				

				

						

					

		

								

					

		
				
						
							
					
			
							
						
				
					
			

		

				

				

				
				
								
				Poslechněte si můj podcast
					

						

				

				
						
							
					
			
							
						
				
								
				BrandHunters moderuji s kolegou Jakubem a je to jediný podcast o značkách, strategii značek a jejich budování, který vás dostane. 
Jsme na všech podcastových platformách.

					

						

				

						

					

		

				
			
							
						
				
					
			
		

				

				

						

					

		

								

					

		
				
				
					
			

		

				

				

						

					

		

								

					

		
				
						
							
					
			
							
						
				
								
				Komu jsem už třeba pomohl
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				 Důležité je, že jsem vždy dokázal značce pomoci a zůstaly po mě hmatatelné výsledky. A momenty jako tyto:
					

						

				

				
				
					
			
				
											
									
							
					
						S Pavlem jsem začali spolupracovat v rámci minulého roku, který byl zatěžkávací pro skoro všechny podnikatele. Každopádně i v nelehké době s Pavlovo velkou pomocí jsme dokázali akcelerovat naše podnikatelské aktivity. Díky Pavlově přístupu a nadhledu jsme byli schopni najít jasnou identitu, klíčové zákazníky a celkově vystavět brand společnosti. Spolupráce byla velmi profesionální, ale zároveň dostatečně osobní pro pochopení specifik naší společnosti. Nyní rozjíždíme nový projekt, kde Pavel opět nebude chybět! 🙂					
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								Ing. Marek Bárdy Ph.D.CIE group			

		

								

											
									
							
					
						Pavlův workshop nám pomohl najít podstatu ICE značky, uvědomit si z čeho vycházet, co do brandu ICE promítnout a jak to komunikovat. Už víme, že ICE je HERO (archetyp) a tím jsme si do komunikačního manuálu nastavili, co by ICE HERO řekl a co ne. To nám moc pomáhá při psaní jakýchkoliv výstupů. 					
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								Lucie ZakiHead of marketing ICE Industrial Services			

		

								

											
									
							
					
						Díky tvým radám a užitečným tipům si klienti zvykli našich médií plně využívat a kontaktovat nás. Tvoje nápady a rady nám pomohly si uvědomit jakým směrem chceme, aby se náš brand ubíral ..... Mnohokrát děkuji za tvoje názory a v budoucnu budeme velmi potěšeni s tebou znovu pracovat a dat našim myšlenkám správný směr 🙂 Kdykoliv a s velkou radostí tvoje služby plně doporučíme.					

									

						
									
						[image: Petra Skýpalová]


[image: Petra Skýpalová]

					

								Petra SkýpalováRebell Barbers			

		

								

											
									
							
					
						Rozhodně si nám otevřel oči a i když to z počátku pro nás bylo devastující, bylo to extrémně přínosné a moc si toho vážíme, už projekt prakticky celý předěláváme na „business model“ a myslím, že to bude dávat mnohem větší smysl než předtím. Takže abych to shrnul, tvůj pohled nám možná zachrání podnikání 🙂					
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								Juraj Lenoch			

		

								

											
									
							
					
						↠ Ukázal mi obzory v mém podnikání, o kterých se mi ani nezdálo.

↠ Ukázal mi slabá místa mé firmy, o kterých jsem nevěděla. A udělal to mile a vlídně.
↠ Inspiroval mě nápady, které mi připadají geniální. Hned ten den jsem běžela a začala je aplikovat na svém webu. A oni fungují!!!! 

Protože Pavel nepracuje na obecné úrovni toho, jak marketing má fungovat a jak se to běžně dělá. Pavel pracuje na osobní úrovni, na základě poctivých vhledů a porozumění specifickým nuancím toho, co dělám. Chce porozumět, chce se vcítit a až poté nabídne svou (musím to slovo použít ještě jednou) geniální analýzu a nápady.					
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								Judita Berkováyogalifehappylife.cz			

		

								

											
									
							
					
						Pavel je profesionál, za kterého mluví jeho zkušenosti. Prošel jsem všechna tři jeho školení – brand key model, archetypy a cílové skupiny – a nyní vím, na jakých pilířích stojí správné budování značky. To mi vnáší daleko lepší vhled nejen při tvorbě textů, ale i celé marketingové strategie a obsahu. Díky!
					

									

						
								David RyvolaContent Creator ČSOB			

		

								

											
									
							
					
						S kolegou jsme u Pavla absolvovali webinářovou triádu. Nejprve jsme prolétli vždy skvěle připravenou teorku plnou fajn konkrétních příkladů z praxe. A poté jsme navázali debatou s možností jít do podrobností – super. Sice toho už dost známe, ale pár zajímavých tipů na vylepšení u nás určitě padlo. Na dotazy reagoval Pavel promptně a odpovědi sypal spatra. Je vidět, že ví. Určitě doporučujeme! 					

									

						
								Petr Šilhavý kreativec & copywriter ČSOB			
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Jsem na značky!™
		

				

				
				
			
Zůstaňme ve spojení
		

				

				
				
								
				Každý měsíc přečtu více jak 180 článků a jednou za měsíc sdílím to nejzajímavější. 
					

						

				

				
				
			
		

				

				
				
								
				608 069 027
pavel@jsemnaznacky.cz
					

						

				

				
				
					
							
					
						Linkedin-in
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